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A Milton Friedman Egyetem jelenlegi nemzetközi tanulmányok szakos hallgatója 

vagyok és a 2022/23-as tanévet töltöttem kint Erasmus programmal 

Spanyolországban.  

Érkezésem a dél spanyol Huelva városába 2022 szeptember elején történt meg, 

akkor még csak féléves ösztöndíjjal tervezve. A kezdetektől nagyon a szívemhez 

nőtt a város, a kultúrája, az utcái, és legfőképp a spanyol emberek.  A lakás 

keresését már kint oldottam meg, így az első héten egy hostelben szálltam meg, 

amíg kerestem a megfelelő szállásomat.  

Huelva városa egy kicsi, azonban jó infrastruktúrával rendelkező település, 

melytől 30 percre található Punta Umbría a maga csodálatos strandjával. Nyugat 

felé 40 perc alatt jut az ember Portugáliába, így volt lehetőségem a kint létem alatt 

a portugál partokat is felfedezni. A legközelebbi nagyváros pedig Sevilla, 

Andalúzia központja. Így tehát nagyon sok lehetőség veszi körbe az apró 

települést. Ami számomra nagyon pozitív volt, az a közbiztonság. Fiatal nőként is 

bátran mertem az utcákon akár éjjel is egyedül sétálni, soha nem volt diszkomfort 

érzetem. A legtöbb ottani egyetemista biciklivel jár egyetemre, illetve bevásárolni, 

de remek a tömegközlekedés is, én viszont legszívesebben sétálgattam.  

A spanyol egyetememen egyaránt tanultam angol és spanyol nyelven. Azt 

gondolom, hogy az Erasmusos diákokkal nagyon kedvesek az angol nyelvű 

tanárok, segítenek teljesíteni a tárgyakat, izgalmas kurzusokat lehet választani. A 

spanyol nyelvű órák talán kicsivel nehezebbek, nagyon eltérő oktatási rendszerük 

van a miénktől, de a nyelvtanulás szempontjából érdemes egy spanyol alappal 

már inkább ezeket az órákat választani. Sok időt töltöttem a campuson. A 

városban négy helyen található egyetemi épület, mindegyik szaktól függően van 

szétválasztva. Én a legnagyobb kampuszon az El Carmenen tanultam. Ide jártam 

futni, teniszezni és a padokhoz tanulni a barátaimmal.  



A kinti programok nagyon sokszínűek voltak, így részt tudtam venni rengeteg 

ingyenes kiránduláson, illetve voltak fizetős, egy napos programok is a helyi 

diákszervezettel az „Experience Huelva” -val. A kinti Erasmusos közeg nagyon 

összetartó, sok nemzetközi barátra lehet szert tenni, viszont én mindenkinek 

javaslom, hogy ismerkedjen a helyiekkel is, érdemes néhány spanyol ismerőst 

szerezni, mivel teljesen más kulturális élményt jelent. A spanyol kultúrához 

egyébként az is hozzátartozik, hogy a városban egész évben különböző 

ünnepségek vannak. Van a TAPAS NAP, A LOVAK NAPJA, A KARÁCSONYI ÜNNEPSÉG 

ÉS VÁSÁR, tavasszal pedig a SEMANA SANTA mindenféle felvonulásokkal.  

Számomra az út nagy önállóságot adott, mert sok problémát (biztosítás, lakás 

keresés, adminisztráció) egyedül kellett megoldanom. Rengeteg új barátom lett, 

mindenféle országokból, és a lakótársaim is mindig kicsit a saját kultúrájukkal is 

megismertettek. Huelva azért is ideális, mert nagyon meleg van egész évben, a 

január volt az egyetlen hónap amikor már őszi kabátra volt szüksége, de az év 

többi részében még strandolni is lehetett. A nyelvtudásom természetesen nagyon 

sokat fejlődött, hiszen az ember egész nap nyelvi közegben van.  

Hogy említsek az élménybeszámolóban egy-egy negatívumot is. A tapasztalatok 

nem mindig a legkönnyebbek, mert például a tanulmányokra nagyon oda kell 

figyelni a szórakozás mellett. Számomra a vizsgaidőszak nagyon nehéz volt, mert 

sok tárgyból kellet vizsgáznom, néhányból otthon is, így a három nyelv egyszerre 

a fejemben nem mindig volt egyszerű. Azonban azt gondolom, hogy ezek mellett 

is megéri kimenni Erasmusra, mert bőven megéri egy hónapnyi nagy tanulás a 

többi jó dologért.  

 

Én végső soron a második félévre is tudtam maradni, így meghosszabbított 

ösztöndíjjal egy évet lehettem kint. A második félévben az persze már könnyebb 

volt, hogy jól ismertem a várost, az éttermeket, a strandot. Így sokkal könnyebben 

tudtam feltalálni magam a programokban. Az új félévben új emberek jöttek, 

akikkel szintén nagyon jóban lettem, tehát abszolút nem bántam meg, hogy tovább 

maradtam. Teljesen más a két időszakasza az évnek. A tavaszi félévben sokkal 

melegebb van, s emiatt más program lehetőségek vannak. De összességében 

bármelyik félévre ajánlom Huelva városát, mert nagyon szerethető hely, ahol 

könnyen jól tudja érezni magát az ember.  

 


